

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll styrelsemöte 17/4

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte 17-4-2024 justerat v2.pdf

Storlek: 223560 byte

Hashvärde SHA256:

afb67bca635cc791f061d9aa83d23ab8ea3dabfdc953c258bccd5522aafc8863

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

LISELLE SIMONSSON

Signerat med BankID 2024-05-05 11:12 Ref: a700e55d-29f7-4fdb-9e60-cc1477701cee

Anna Linn Evelina Andersson

Signerat med BankID 2024-05-01 22:07 Ref: a456aaa3-555c-4688-a04c-ac90d845008d

Caitlin Maria Sandström

Signerat med BankID 2024-04-29 14:51 Ref: 890ba458-4406-4b48-89f8-cc9b3142150e



Protokoll styrelsemöte den 17/4 kl. 17.00

Närvarande:

Caitlin Sandström	Liselle Simonsson
Evelina Andersson	Selma Bergström
Kaj Myrvadet	Maria Hallberg
Alice Södervall	Tova Hägerstrand (videolänk, kom vid §185, går vid §193)

Adjungerade:

Anna Bergh (videolänk, kom vid §185, går efter §191)

Frånvarande:

Vera Hultman

§179. Mötet öppnas

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnar kl. 17:12.

§180. Val av mötesordförande (b)

Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.

§181. Val av sekreterare (b)

Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.

§182. Val av justerare samt tidshållare (b)

Beslut: Evelina Andersson väljs till justerare samt tidshållare.

§183. Godkännande av dagordningen (b)

Beslut: Dagordningen godkännes med namnändring av §191 till "Musikutskott".

§184. Föregående mötesprotokoll (b)

Beslut: Att lägga protokoll från styrelsemöte den 3/4 till handlingarna.

§185. Rapporter (i)

a. Fakultetsnämnden

Nästa möte är den 2/5.

b. Programnämnden

Nästa möte är den 23/4.



c. Programrådet

a. Veterinärprogrammet

Maria Hallberg rapporterar från möte den 9/4.

EAEVE

Resultatet efter EAEVE-gruppens besök på SLU blev "pending" vilket innebär att universitetet i dagsläget inte är fullt godkända utan har ett år på sig att lösa större anmärkningar, bland annat att UDS smådjur behöver mer personal och kompetens hos personalen. De flesta mindre anmärkningar berörde också UDS. Över lag var gruppen mycket nöjda med lokaler, utbildning o.s.v. Rekryteringar på UDS är på gång och nu kan det dessutom tryckas på en högre prioritering i ärendet. Öppettider 24/7 behöver inte rekryteras upp till hösten och det behöver inte vara ett X antal nyrekryteringar, men det ska visas att processen rör sig däremot. Flera rekryteringar är på väg in samt en omorganisation där akademisk och klinisk personal kommer få mer samverkan på UDS. Detta kommer förhoppningsvis ge ett bättre utgångsläge.

Informationsmöte för studenter hölls den 10/4 och det gick ej att delta per videolänk då det varit problem tidigare att platserna togs upp av externa parter (ej studenter) då länken blivit delad.

Gällande ackreditering i Australien så är det där viktigt att ursprungsbefolkningen har en egen kvot. Eftersom sådan kvotering inte sker på SLU (på grund av svensk lag) så kan det bli svårt att bli ackrediterade i Australien.

Kursvärderingar

Varje vårtermin ska det sammanställas kursutvärderingar från tidigare läsår (nu läsår 22/23). På programnämnden tas det upp vid avvikelser. Populationsmedicin fick ett medelvärde på 2,9 (misstänkt orsak: Skaraveckan) samt Livsmedelssäkerhet fick ett medelvärde på 2,9 (misstänkt orsak: deltentamen 1). Två kursvärderingar saknar lärarkommentarer, två saknar studentkommentar.

Information från VMF

Det är fyra personer i årskurs 5 som behöver göras om OSCE i H1. Det lyftes på programrådet om det skulle vara möjligt att ge de en chans att tidigare göra omtentamen för att studenterna ska kunna påbörja sin tf-sommar i tid. Helene Hamlin och Lina Lindström ska se över möjligheter för detta. Det diskuterades också varför inte OSCE-protokollen delas ut i förväg som de gör för djursjukskötarestudenterna samt varför de är sekretessbelagda efteråt. Ingen har något svar på detta, men Helene och Lina ska se över det.



Resultatet för årskurs 1 omtentamen i biomedicin diskuterades eftersom 68% kuggade. Det finns i dagsläget ingen plan för hur det ska hanteras annat än att de får göra omtenta i augusti. Kursledningen har haft möte med de studenter som önskat och gått igenom tentamen och vad som efterfrågades. Mer än så tänker de inte göra.

Formalinläckaget inne på smådjur lyftes att vissa studenter som fått mejlet inte förstått vilken korridor det gällde. Det önskades att det vid den här typen av händelser även skickas med bildkartor för förtydligande.

TU-vet

Programmet kommer att byta namn till "Kompletterande utbildning" i stället för "tilläggsutbildning".

Övriga frågor

Karin Vargmar slutar som ställföreträdande programstudierektor från och med sommaren 2024, exakt datum är ej satt. Katrina Ask tar då över.

Funka-samordnaren Kristina kommer tillbaka som är veterinärernas primära samordnare.

Det finns önskemål om att kunna lägga in ICE-nummer till studenter frivilligt. Det diskuteras hur detta ska göras i praktiken och ska diskuteras vidare inom programnämnden samt digitalt lärande och krisgruppen.

b. Djursjukskötprogrammet

Inget att rapportera på detta styrelsemöte.

d. Utbildning

Utbildningsutskottet har sitt nästa möte den 24/4.

e. Utbildningsnämnden

Alice Södervall rapporterar från möte den 10/4. Det sker en diskussion kring att införa lika ersättning till handledare för alla studenter som skriver examensarbete då det i nuläget skiljer sig mellan fakulteterna. Det givna förslaget skulle innebära att VH-fakulteten får nästan 4 miljoner mindre i anslag, något de inte är så nöjda med. Det har från VMF:s håll lyfts ett önskemål om att kursvärderingsfrågorna ses över samt att studentkåren är besvikna på Akademiska hus som sänkt sitt bud för kårhuset.

f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)

Alice Södervall rapporterar. Den 9/4 hölls ett digitalt förmöte den senaste utbildningsnämndens möte. Framåt ska SLUSS arbeta fram en policy för SLUSS-



evenemang och den 2/5 ska det hållas ett möte kring avslutnings- och examensceremonier.

Just nu har även SLUSS en presentation av hela SLUSS styrelse på sociala medier.

g. Externa kontakter

Inget att rapportera.

h. Utskottsordföranden

Tova Hägerstrand rapporterar. Utskottsordföranden (UO) hade storstyrelsemöte den 8/4, med deltagande från både styrelsen och utskottsordförandena. Storstyrelsen bestämde att frågan om ett nytt profilmöte för storstyrelsetröjor ska utredas och målsättningen är att de kommer att anlända i tid till insparksveckan 2024. Storstyrelsen diskuterade även välkomstveckan och förslag är att ha en kårmeffa på VHC, ett separat VMF-häfte till protozoerna samt spex. Mer konkreta beslut kring utformning kommer att beslutas nästkommande UO-möte. Nästkommande UO-möte kommer att vara den 8/5.

i. Ekonomiutskottet

Selma Bergström rapporterar. Ekonomiutskottet har problem att betala fakturor då bilagor inte går att öppna och det inte heller går att vidarebefordra mejl med funktionsmejl. Det är anmält till IT-stöd. Återbetalningen för viltmiddagen är nu avslutad.

j. Doktorander

Inget att rapportera.

k. Studenter som orkar (SORK)

Kaj Myrvadet rapporterar. Den 11/4 var det SORK-möte och då var Tova Hägerstrand mötesordförande på grund av att Kaj inte hade möjlighet att delta. Värdegrundskonflikter diskuterades och det lyftes att även lärarna har svårt att veta var gränsen går när det är en värdegrundskonflikt eller inte. Det har varit vissa situationer med specifika lärare när de tyckt det varit svårt att avgöra om det är en konflikt, värdegrundsfråga eller systematiskt problem. Det har varit ett ökat antal incidenter när kommunikation mellan lärare och studenter blivit mer otrevlig, frågan är om det är en värdegrundskonflikt eller ej. Det ska ses över.

En påminnelse om att fylla i SORK-enkäten skickades via mejl den 13/7 och i dagsläget är totalt 210 svar inskickade.

En inledande kontakt med Bladmagens redaktion har påbörjats angående att via dem driva en tävling bland studenterna kring skapandet av en SORK-logga. Tanken är att det ska lanseras i vårterminens sista nummer och en vinnare presenteras på höstterminen på det första föreningsmötet.



Kommande möten och event som SORK ska delta på är samverkan med kliniska vetenskaper den 17/4 och den 25/4 hålls en dag för veterinärstudenter kring att hantera NPF-diagnoser på klinik och senare under samma dag fortsättningen på "Wellbeing VET". Nästkommande möte med SORK-nämnden blir den 16/5.

I. Övriga rapporter

a. EAEVE

Alice Södervall rapporterar. Det har jobbat hårt från SLU:s sida med att ge svar på faktafel och missförståelser i visitationsrapporten, vilket nu har skickats in och vi ska avvakta det formella beslutet som tas i slutet av maj. Samma sak sker också med visitationsrapporten från representanten från Australien. Det hölls ett informationsmöte för studenter den 10/4 och det var några stycken där som ställde bra frågor. Om intresset finns kan det ordnas ytterligare ett tillfälle i höst efter att det formella beslutet är taget.

b. Styrgrupp utökningsprojektet

Alice Södervall rapporterar från möte den 12/4. Det diskuterades kurstilldelning, det vill säga hur mycket pengar varje huvudansvarig institution får att använda till sina kurser. Dimensioneringen lyftes med mest fokus på smådjur men önskemål från personalen är att fokusera på ett mer enat djursjukhus och jobba mer tillsammans med de andra klinikerna inom UDS. Målbilden är att bygga sig tillbaka till 24/7-öppet men det behöver göras på ett hållbart sätt med ekonomin i balans vilket betyder att det ligger några år framåt i tiden. Just nu behöver de arbeta om planen för hur verksamheten skulle se ut vid 24/7-öppet samt sätta upp delmål.

Bygget för en Bulan 2 håller på nu och det går framåt. Seminarierummen som försvinner där kommer byggas vid bildavdelningens nuvarande lokaler. För idisslarkliniken är de yttre ramarna klara men nu jobbar man med de inre kritiska funktionerna som exempelvis utgödsling, ventilation, rengöring mm. Slakteriet är fortfarande oklart hur det ska lösas.

§186. Värdegrunden (i, d)

Inget att ta upp.

§187. Sponsorpengar på VMF:s konto (d, b)

Selma Bergström lyfter punkten. Hon har blivit kontaktad av en student i Ravet (veterinär årskurs 4) som frågat om det finns möjlighet att använda kårens konto för att samla in sponsorpengar till deras examen. Detta eftersom årskursen har haft problem med att skaffa ett klasskonto. Det skulle då kunna göras på samma sätt som inskottet gör i år. Det problematiska är att det blir mer jobb för ekonomiutskottet som är ett litet utskott och



det är frågan om rättvishet. Om alla årskurser ska få göra på detta sätt finns en risk att även andra årskurser kommer vilja göra samma sak, vilket skulle bli väldigt mycket jobb med många olika konton. För att detta skulle vara möjligt skulle det behöva läggas till en post inom utskottet som ansvarar för klassernas pengar.

En styrelseledamot lyfter att examen är något som är upp till de enskilda årskurserna och inget som kåren ska behöva engagera sig i. Det blir väldigt mycket jobb för något som egentligen inte är kårens ansvar.

Beslut: Att i dagsläget inte tillåta enskilda årskurser att samla in sponsorpengar genom kåren för examen och dylika evenemang.

§188. Krislådan (i, d)

Kaj Myrvadet lyfter punkten. I krislådan på kåren ska det finnas en vit duk, fotoram, kondoleansbok, ljus, tändstickor och en CD-skiva. Det som behöver fyllas på är en fotoram, kondoleansbok, ljus och tändstickor. Vad som bör läggas till utöver detta är en stor vit duk som täcker ett helt bord eftersom befintliga är väldigt små, gravljus, en fotoram för utomhusbruk, elektriska ljus, en utomhuslykta, en finare penna till kondoleansboken, blomvaser och ett blad med kontaktuppgifter till stödfunktioner. För att de nya grejerna ska få plats kommer det behövas en större storlek på krislådan. I samband med att ytterligare grejer läggs till i lådan ska inventeringslistan skrivas om. Utöver detta ska krishanteringsplanen ses över.

§189. Funktionsmejler (d)

Kaj Myrvadet lyfter punkten. Det är många poster som inte har en funktionsmej, exempelvis har inte årskursrepresentanterna i utbildningsutskottet en egen mejl vilket kan upplevas som förvirrat när kontakt sker med personer på SLU.

En styrelseledamot lyfter att en funktionsmej gör att alla i en årskurs enkelt vet vem de ska kontakta även om de inte vet exakt vem i deras årskurs som är årskursrepresentant.

Ett förslag är att i stället för att skapa enskilda funktionsmejler för de separata årskursrepresentanterna i stället skapar en gemensam årskursrepresentantmej för veterinär respektive DSS. Det skulle både minska det totala antalet funktionsmejler samt förvirring om vilken årskursrepresentantmej som ska kontaktas. Skyddsombuden har redan ett liknande system med en skyddsombudsmej som huvudstuderandeskyddsombudet har tillgång till.

Styrelsen är eniga om att det är en bra idé att skapa två ytterligare funktionsmejler; en för veterinärer och en för DSS.

§190. Information inför höstterminen (i)

Kaj Myrvadet lyfter punkten. Kaj kommer troligen inte att gå kvar på djursjukskötprogrammet till hösten och undrar om de poster som Kaj besitter ska utlysas till föreningsmötet i maj. Om de inte utlysas nu så kommer posterna bli tomma efter sommaren och inte kunna bli tillsatta först i oktober.



Styrelsen uppmuntrar Kaj att kontakta valberedningen om detta för att utlysa posterna till föreningsmötet i maj.

§191. Musikutskott (i, d)

Evelina Andersson lyfter punkten. Hon har blivit kontaktad av en student som har tankar om att starta ett musikutskott som kan ha hand om en kör samt kårens instrument.

Styrelsen diskuterar att medlemmar gärna får starta grupper inom kåren utan att vara ett utskott. Medlemmar får nyttja kåren så som de önskar och därmed även använda kårens instrument.

En styrelseledamot lyfter att det har funnits en kör på kåren tidigare, sångfåglarna, men som inte längre finns kvar på grund av bristande intresse. Om intresset är stort igen så kan ett nytt försök till etablering av en kör göras. Det lyfts också att det finns körer som är fristående föreningar till Ultuna studentkår som även veterinär- och djursjukskötarestudenter kan gå med i.

Evelina ska kontakta studenten om styrelsens tips, men att de självklart fortfarande får skickas in en motion om så önskas. Det är deras demokratiska rättighet.

§192. SLUSS evenemangspolicy (d)

Alice Södervall lyfter punkten. Det har skett en del personkonflikter på de senaste större SLUSS-evenemangen. Enstaka studenter har varit involverade. På senaste SLUSS-årsmötet lyftes ett förslag om att skriva en evenemangspolicy, vilket SLUSS styrelse ställde sig positiva till. Denna skulle kunna skickas ut till alla deltagare till exempelvis fokusrådet. Om policyn bryts mot kan åtgärder lättare vidtas. Innan policyn sammanställs önskar SLUSS få inspel från de olika kårerna om vad som bör ingå i den.

Styrelsen ställer sig positiva till att SLUSS skriver en policy för att kunna förhålla sig till den och lättare vidta åtgärder. Styrelsen är eniga om att den bör vara kort och koncis. Förslag på sådant som bör ingå är att respektera varandra, inte stjäla grejer från de olika kårerna samt att alkoholintag ska ske kontrollerat för att kunna delta på hela SLUSS evenemang. Förslag på åtgärd är att vid överträdelser bli hemskickad från evenemanget och att vid upprepade (gärna specificerat antal) överträdelser riskera bli portad från alla SLUSS evenemang. Styrelsen föreslår att de som bör bestämma om en händelse bryter mot policyn är presidiet för att det inte ska riskera bli jävigt.

Ett förslag till lösning för att få policyn kort är att ha en kort version med bilaga där informationen finns mer specificerat.

Styrelsen är eniga om att de kan stötta en SLUSS-policy enligt givna förslag.

§193. Adjungerad ordförande (i, d)

Liselle Simonsson lyfter punkten. Det har på tidigare styrelsemöten lyfts att nuvarande ordförande Caitlin Sandström kommer ta examen från djursjukskötarprogrammet i slutet av vårterminen och inte med säkerhet kan fortsätta sitta som ordförande för föreningen. En diskuterad lösning har varit att välja in en adjungerad ordförande som sitter

i – informationspunkt

b – beslutspunkt

d – diskussionspunkt



adjungerad på ordförandes möten fram till höstterminen där denne kliver på ordförandeposten förutsatt att Caitlin Sandström inte kan fortsätta vara ordförande.

Efter mycket fundering har Liselle kommit fram till att en sådan lösning kan bli svår för att göra invalet så demokratiskt och korrekt som möjligt. Eftersom kårordförande är en väldigt viktig post inom kåren vill misstag vid inval undvikas och den här typen av inval är väldigt riskabel.

Förslag som Liselle har är att inte välja in en adjungerad ordförande, men gå ut med att posten kan bli vakant på höstterminens första föreningsmöte samt att om någon är intresserad av att ta över posten så kan de kontakta nuvarande ordförande för att sitta adjungerad på styrelsemöten. Att adjungera en person till ett styrelsemöte kräver inte ett föreningsbeslut då styrelsen äger rätt att göra så.

En styrelseledamot lyfter att det finns möjlighet att utlysa ett extrainsatt föreningsmöte för att välja in en ny ordförande, vilket gör att ordföranden kan väljas in tidigare än på det tredje ordinarie föreningsmötet.

Styrelsen är eniga om att göra enligt givet förslag och vid behov utlysa ett extra föreningsmöte.

§194. Motion: "Ovvegruppen ska bli ett utskott under VMF" (d)

Motion inskickad om att införa ett ovve-utskott och därmed även studentoveraller för programmen inom kåren. Styrelsen diskuterar motionen, men beslut om styrelsen förslag om bifallande eller avslag kommer att tas på kommande styrelsemöte den 24/4.

Styrelsen är generellt imponerade över det stora engagemanget och det nedlagda arbetet.

Styrelsen är eniga om att införandet av ett nytt utskott är en stor förändring som kräver mycket jobb. Dessutom bör en utförlig undersökning göras för att bedöma intresset och behovet bland kårmedlemmarna. Styrelsen anser att enkäten inte haft tillräcklig räckvidd och dessutom kan anses vinklad.

Styrelsen anser att ett koncept bör vara väletablerat innan det förs in i stadgarna. Detta för att undvika att föra in något i stadgarna som är nytt och intressant för stunden för att sedan om bara några år bli inaktuellt. Ett alternativ är att tillsätta en utredningsgrupp som under en begränsad tidsperiod utreder intresset och behovet av studentoveraller bland studenterna samt tar fram kostnadsförslag och designförslag. Med fördel skulle en styrelseledamot kunna vara en del av denna grupp för att hjälpa gruppen framåt.

Styrelsen diskuterar de ekonomiska, traditionella och sociala aspekterna av att införa ett ovve-utskott. Det diskuteras även formalia i motionen.

Antalet poster som insändaren yrkar det nya utskottet ska inkludera är fler än vad styrelsen anser är rimligt. Styrelsens förslag är att komprimera utskottet till 5 poster: ordförande, ekonomi- och designansvarig, kommunikationsansvarig tillika sekreterare



samt två ledamöter. Eftersom utskottet förväntas vara öppet kan intresserade medlemmar utan post också engagera sig.

Styrelsen föreslår att utskottet skulle heta "Overallutskottet" och inte "Ovve-utskottet" för att vara så språkligt korrekt som möjligt i de styrande dokumenten.

Insändaren kommer att kontaktas angående styrelsens kommentarer efter styrelsemötet.

§195. Övriga frågor (i, d)

Inga övriga frågor.

§196. Nästa möte (i)

Nästa styrelsemöte är den 24/4 kl. 17:00.

§197. Mötet avslutas

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 20:33.